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Scars and Marks:
Clothing:

None noticeable
Old. faded gray-blue sweat 
shirt, arms cut even with 
elbow s; slacks, levi-type, 
an old faded color tan

fe. WILSON stated this individual had no noticeable
accent and had a two-day beard growth.

Mrs. WILSON selected a full-face photograph of 
SIRIO BISHARA SINHAS from five other photographs as being the 
most similar to the male individual who refused to stand. She
stated she did not select this picture on the basis of newspaper 
and television photographs of SIPJW BISHARA SIRHAIL

Urs. WILSON stated that a RONALD JONES, who had
worked with her at the ROBERT F. KENNEDY Campaign Headquarters
in Vallejo, California, had also attended the Kennedy Campaign 
show on Saturday, June 1, 1968, at the Civic Center auditorium 
in San Francisco, California, and had sat in Section five,
Row S, seat six. She advised that JONES’ girl friend, whom
.she did not know, had been there and had sat in Section five.
Row S, seat five, the seat adjacent to the seat occupied by
the unidentified male.

Mrs. WILSON gave the following description of the 
female that refused to stand and who was seated in Section five, 
Row S, seat three:

Age: 
Sex: 
Height:

25
Female
Five feet seven
Five feet eight

inches - 
inches

10^0
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Height:
Build:
Race: 
Complexion: 
Hair:

Eyes:

No se:

Scars and Marks:

Dress:

125 - 136 pounds 
Slender} ’1 skinny’ ’ 
Caucasian 
lightly tanned - fair 
Long (to mid-back and 
thin, stringy; chestnut 
color bro®, brunette 
Broun; plucked eyebrows 
painted with brown pencil 
Big, ’’Jewish or Italian 
type”
Smallpox mark on right arm 
between shoulder and elbow 
Vhite sandals, printed pants- 
dress type culottes; length 
about three inches above 
knee

low
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Dats 6/17/68____________

Mr. ROBERT CURTIS WILSON, 173 Hogan Avenue, Vallejo, 
California, husband of LINDA IRENE WILSON, was interviewed and 
advised the following:

He corroborated and concurred in his wife’s statements 
as to their trip to the Civic Center in San Francisco, California, 
on Saturday, June 1, 1968, and the refusal to stand of the two 
unidentified individuals. ■

He stated that after the two individuals first refused 
to stand for the pledge of allegiance to the flag that he paid 
no attention to them and therefore did not get a very good look 
at ’tlie unidentified male and female. He stated that he could 
only give the following description of the male who was seated 
in Section five, Row S, seat four:

Sex:
Age:
Hair:
Height: 
Complexion: 
Build: 
Clothing:

Male
Mid-20’ s
Dark black, curly 
short
Olive
Medium
Dark brown jacket

Mr. WILSON could only give the following description 
of the unidentified female who was sitting in Section five, 
Row S, seat three:

Sex: Female
Age: Mid-20’ s
Height: Five feet six inches
Build: Skinny
Hair: Long and black
Race: Caucasian

low
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Characteristics:
Clo thing:

Big ’’hawk-type'1 nose 
Print culottes-type dress

Mr. WILSON viewed the same six pictures, one of which 
was SIRHAN BISHARA SIRRAN, which Mrs. WILSOH viewed but he 
could not make a selection from these pictures as any one being 
similar to the unidentified male that he saw at the Civic Center 
on Saturday, June 1, 1968. He stated he did recognize the 
photograph of SIRIL1N BISHARA SIRRAH but only because of pictures 
he had seen on television and in the newspapers.

low *4
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I D„. 6/17/68

Mr. RONALD Ik JONES, Holiday Garden Apartments, 
Number 15A, Pan Orasia Boulevard, Vallejo, California, was 
contacted at the Mare Island Naval Shipyard, where he advised 
as folions:

He had been at the Civic Center Auditorium at
San Francisco, California, on Saturday, June 1, 1968, to attend 
the Kennedy Campaign Program and that he was seated in Section 
five, Row S, seat six. He stated he remembered the actions of 
the people sitting to his left. He stated that next to the aisle 
in Section five, Row S, seat one there was a male; next to the 
male in seat two, a female; the next seat, another female; the 
next seat four, a male; then his girl friend in seat five.
He stated that his attention was dmm to all four by their boos 
and antics but ho especially remembered the unidentified male 
sitting in seat one. He was shown six photographs, one of which 
was STKHAN DISHARA SIKH® and he stated that 'he did not 
recognise any of the photographs as being similar to the two 
male individuals sitting to his left on Saturday, June 1, 1968, 
at the Civic Center Auditorium.

Mr. JONES stated that 
individuals well enough to give

he did not remember the 
a description.

low
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n , June 12, 1968Date*-------------

1

FRANK C. ATLES, who is the Chief of Police of 
the Delano, California, Police Department, furnished the 
following information and requested that the source of 
information (himself) be kept confidential:

About five weeks ago, early May, a short time 
after the shooting of MASTIN LUTHER KING, he and several 
friends were drinking in the Elk’s Club in Delano. He 
recalls that one of the individuals with him was Lieuten^l 
COMBS of his own Dapartmanty' The other individuals he does 
not recall other than a RO¥^I\MURRAY who lives in Earlimart, 
California. ' *

On this occasion, MURRAY advised the group that he 
had received a long distance telephone call from friends in 
the Las Vegas area requesting a contribution from him to help 
pay a one half to three quarter million dollar contract to 
assassinate ROBERT KEO'f„ MURRAY stated that the assassination 
was to take place if it appeared KENNEDY was to gain the Demo­
cratic Presidential nomination, and that California was con­
sidered as the conclusive proof point of that probable, nomination.

MURRAY bragged that he had offered $200 towards this 
contract. He intimated that these friends vere members of the 
"Mafia’1. He further stated that he told the people from Las 
Vegas that he could probably drum up at least $50,000 to 
$100,000 in Delano, California, area alone.

AXLES further advised that KENNEDY has been to Delano 
three times in the past year. Prior to KENNEDY’s visits the
area was quiet and untroubled, however, since bis visits there 
have been riots, strikes, and picketing.

10^5
nn 6/6/68 n( Delano, California fii«4 SC 62-76_______________
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The wealthy farmers in the area all hate KENNEDY. 
Sien KENNEDY came to visit CHAVEZ on his hunger strike he 
refused to allow any local police to furnish him. any pro­
tec tiono Hhen he arrived on these visits he came by 
private plane which would land at the airport at Memorial 
Park in Delano. On his last visit very few people met or 
saw KENNEDY off.

AILES stated he felt that MURRAY was probably 
just bloving his own horn because of the high feeling 
against KENNEDY in the area. MURRAY is a reasonably 
wealthy farmer in the areaand does make frequent trips 
to Las Vegas. At the time the above comments were made 
the general tenor of conversation had been for the KING 
assassination and against the JOHN F. KENNEDY assassination. 
Someone in the group had mentioned that they had shot the 
wrong KENNEDY and it was too bad in had not been ROBERT in­
stead of JOHN that had been killed. AILES feels that this 
probably triggered MURRAY'S comments.

MURRAY is a known gambler in the area but has no 
police record for such activities. He frequently loses 
several thousands of dollars at a. time when he visits 
Las Vegas, but this does not appear to bother him. AILES 
feels that if MURRAY is confronted with this situation 
he probably will either admit making the comments or 
claim that he does not remember making the comments. He 
feels MURRAY is not the type of individual to back down 
and that if he did make this statement in jest he probably 
would admit it if questioned by authorities.

AILES had forgotten the incident and it was only 
brought to his mind by Lieutenant COMBS after KENNEDY was
assassinated immediately after winning the California 
election. ■ ’

IMG



FD-302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
1

Date 7/10/68

Miss PAM MIKI, Secretary, "The Joe Pyne Shew/' 
Television Station KTTV - Channel 11, Los Angeles, California, 
advised as follows:

For several days following the assassination of 
Senator ROBERT F. KENNEDY, "The Joe Pyne Show" was deluged 
with calls in which the callers indicated they recognized 
news media photographs of SIRHAN B. SIRHAN as being identical 
with an individual who had appeared on a Joe Pyne Show when it 
featured a guest, who recently returned from the Middle East 
and who discussed the Arab-Israeli war. It was indicated that 
SIRHAN had been in the studio audience and had come up to the 
"beef box" to express a viewpoint supporting the Arab position in 
the war.

Miss MIKI pointed out that normally individuals who 
appear in the "beef box" are requested to sign waivers. A 
search had been conducted, and no waiver under the name of 
SIRHAN had been located.

Miss MIKI advised that a canvass of employees of the 
JOE PYNE staff indicated SIRHAN might have appeared on a show 
which was taped on June 19, 1967, and which was aired in the 
Los Angeles area on June 24, 1967' Or he possibly could have 
appeared on a show taped June 12, 19^7> which was aired on 
June 17, 1967- Both shows dealt with the Arab-Israeli situation.

Miss MIKI said it had been ascertained that the video 
and audio tapes of both of the above shows had been erased. She 
indicated that the staff's recollection was that an individual 
probably identical with SIRHAN had appeared in the "beef box" 
in one of the above-described shows and had strongly supported 
the Arab point of view in the Arab-Israeli war.

On 7/3/68 , Los Angeles, California „ Los Angeles 56-156
at--------------------- - 1047 ---------- F1Ie #-------------------------------

by SA RICHARD M. WOOLF/HMS 7/9/68
Date dictated-----------------
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Mrs. DOROTHY MILLER, 2204 East Market Street, 
Warsaw, Indiana, advised the Indianapolis Office of the FBI 
on June 10, 1^68, that she had recently seen pictures of 
SIRHAN SIRHAN and believed him to be identical with an in­
dividual she had seen "hanging around" a building in Pasadena, 
California. This building was located on Holly Street, just 
east of the intersection of North Fair Oaks, and was used to 
hold rummage sales. Mrs. MILLER resided in Pasadena from 
November 1965 to November 1966. She added that this in­
dividual would be known to JOE (Last Name Unknown), proprietor 
of Joe's Shoe Repaid, proprietor of Angelo's Tailor Shop and 
the proprietor of Hague Shoe Repair. All of the aforementioned 
shops were located on Fair Oaks, south of intersection with 
Holly.

- 1048 -
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The following investigation was conducted by SA 
PHILLIP B. DEILY on June 18, 1968, for information concerning 
SIRHAN BISHARA SIRHAN, reportedly seen hanging around the 
vicinity of 40 West Holly Street, Pasadena, California, dur­
ing the approximate period November 1965 to November 1966.

AT PASADENA, CALIFORNIA

The following individuals advised that they were not 
acquainted with SIRHAN BISHARA SIRHAN or his family and did 
not recall seeing him in the vicinity of Auction Galleries, 
40 West Holly Street, or anywhere else in the Pasadena area. 
All advised that they saw his picture in the newspapers re­
cently.

JOE GOUGASIAN, Proprietor, Joe's Quality Shoe Shop, 
98 North Fair Oaks Avenue, at this address the past 
18 years.

ANGELO POPPOFF, Proprietor, Universal Taylor Shop, 
20 North Fair Oaks Avenue, in the neighborhood the 
past 20 years.

HAIG MEHAGIAN, (Propietor, Haig Shoe Repair, 451 
South Fair Oaks Avenue, in the neighborhood the 
past 47 years.

DICK LEDDY and HARRY VAN SHYKE, Employees, Auction 
Galleries, 40 West Holly Street.

- 1049 -
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EPJI2ST EUGENE PELL, Rational Political 
Correspondent, Uestinghouse Broadcasting Company 
(WBC) Nevs Bureau, ’Room 6, 1625 K Street, North West, 
Washington, D. G. furnished the following information 
to SA ROGER D. aSHlAND on June 20, 1968. PELL was in 
the KERB Studio in Los Angeles, California broadcasting 
on radio when a copy boy brought him a message 
Senator x^OBERT FRnNCIS KENNEDY had been shot, 
PELL said he traveled with KENNEDY during the primary 
campaigns in Indiana, Nebraska, Oregon and Californiao 
PELL said he has seen photographs of the suspect in 
this assassination^ SIlrLJ SLlkR in newspapers,, 
PELL could not recall ever having seen SIRHAN.
PELL added JERRY UDUIN of WBC, Washington, Do Co was with 
PELL in the KFLB Studio when KENNEDY was shot, PELL served 
as anchor man for the KFUB Studio while reporters obtained 
on the scene reports for the station and network®

JOHN iLARSWALL was the KF's® reporter at the 
Ambassador Hotel in Los Angeles on June 4-5, 1968. 
IL\?®I1ALL works at KFUB, 6419 Hollywood Boulevard, 
Los Angeles, California. WARREN WILSON was another 
reporter for KFWB who was at the hotel at the time of 
the shooting or within minutes a.fter it happened. 
Station KFUB had an Engineer in the Embassy Room at 
the hotel. PELL could not recall, the engineer’s name 
but believed his nickname is LOU.
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On June 19, 1968, FRAUK PRICE- Executive Copley 
Press. San Diego, California, which publishes the San Diego 
Union and the San Diego Tribune, advised that neither paper 
had a correspondent with Senator ES®W on the day of the 
assassination. San Diogo Union reporter CHARLES W. ROSS 
who traveled at various times with the IwSWY party was with the 
EC CMIH' Campaign on the day of the assassination. San Diego 
Tribune reporter RICHARD SULLIVAH who also had traveled with 
the IE®Y party on oecassions was in San Diego on the day of the 
assassination.
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Date ----6/20/68

Mr. RON REYNOLDS, Program Director, KNEW Radio Broadcasting 
Station, 66 Jack London Square, Oakland, California, on June 18, 
1968, advised as follows:

All individuals who call in on the talk programs are anonymous. 
The callers are screened by the program producer before they are 
referred to the announcer.

Concerning the appearance on the Hilly Rose Show at 10:30 A.M. 
Memorial Day, May 30, 1968, of GLORGE PLIMPTON of New York, REY­
NOLDS reviewed a tape of the program and talked to the producer. 
He was told by the producer that the voice of an individual who 
called in concerning Senator ROBERT F. KENNEDY was not that of a 
regular or repeater. REYNOLDS estimated the voice to be that of 
a male in his 50s or 60s.

In listening to a tape of the show, REYNOLDS said that the 
caller appeared to him to be a supporter of ROBERT F. KENNEDY. 
The caller asked if consideration had been given by ROBERT KENNEDY 
to the possibility that he could be killed as had happened to his 
brother, JOHN F. KENNEDY. The reply to the caller was that anyone 
in the public light must expect that such things are a possibility.

Mr. REYNOLDS advised that he would make a copy of the pertin­
ent part of the above program and make it available on the morning 
of June 19, 1968.

On June 19, 1968, Mr. REYNOLDS made available a tape of the 
described program.

1^52
LA 56-156
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Date
6/28/68

On June 10, 1968, Mr. JOHN RITTENHOUSE, 4642^ 
Elizabeth, Cudahy, California, advised that one RICHARD 
MEGOWN, a former co-worker of his who hung around the Tom 
Haynes Chevron Station located in the 6§00 block of Manchester 
Boulevard, Los Angeles, had made many statements indicating 
that he hated the KENNEDYs and felt that they should all be 
killed. RITTENHOUSE hyd no other details concerning MEGOWN.

Mr. RICHARErMEGOWN, 4673 West 142nd Street,_Jfethorng, 
California ■> advised that he formerly' ''hung around'' the Tom 
HaynesTKevron Station in the 65OO block of Manchester 
Boulevard in Los Angeles. He said that he did not care for 
the KENNEDY family and had made many statements against the 
KENNEDYs but had never stated that he would kill one of the 
KENNEDYs. He advised that he had never even seen any of the 
KENNEDYs and did not know SIRHAN SIRHAN. He stated that he 
would be careful of any statements that he would make in 
the future.

The following physical description of MEGOWN was 
obtained through interview and observation:

Race 
Sex 
Nationality 
Height 
Weight 
Build 
Hair 
Occupation 
Army Serial No.

White
Male
American
6'3"
220 pounds
Large
Dark blond, crewcut 
Unemployed

6/24/68 , Los Angeles, California u Los Angeles 56-156
------------------ - -------------------------------------File # _ ___________________________
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Date 7/18/68_________

JOHN ROWLAND, 7523 Hollywood Boulevard, furnished the 
following information:

He is the owner of Big Brother Cleaning and from 
March until June of i960, his company handled the cleaning at 
the Kennedy Headquarters, 5615 Wilshire Boulevard, Los Angeles, 
California.

During the time that he was taking care of the 
cleaning of the headquarters, he went each day with usually 
a two-or three-man crew to the headquarters and spent about 
two hours cleaning the building. His employees in the first 
part of June were STEVE VILLAIRE and EDWARD SPELLS. ROWLAND 
advised that both VILLAIRE and SPELLS reside at 6326 Lexington 
Street, Los Angeles.

ROWLAND explained that he usually went to the headquarters 
between 5:00 and 6:00 AM so that the cleaning could be done 
before the regular volunteers arrived at the building. On most 
of these occasions he had access to the various papers and files 
which were in the headquarters, but he does not recall ever 
seeing any of his employees take anything from the headquarters. 
He further stated that he does not recall ever seeing anyone 
resembling SIRHAN BISHARA SIRHAN coming to the headquarters 
while he was there with his cleaning crew.

On 7/15/68 at Los Angeles, California pnp # Los Angeles 56-156 
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Date ___________

EDWARD SPELLS, 6326 Lexington Street, furnished the 
following information:

In June 1968, he was employed as a labcarer by JOHN 
ROWLAND, owner of Big Brother Cleaning, to help clean the 
Kennedy Campaign Headquarters located at Wilshire Boulevard, 
Los Angeles. Each morning at about 5:00 AM he would go, 
along wxth JOHN ROWLAND and STEVE VILLAIRE, to the headquarters, 
where they would spend about two hours cleaning the building. 
They usually left the headquarters before any of the regular 
volunteers arrived. However, on a few occasions he did observe 
an unknown female and some unimown males at the various desks 
working.

He further advised he recalls meeting a man by the 
name of LARRY at the end of May, who arrived at the headquarters 
usually around 7:00 AM. He specifically recalls this man 
because he was the only one who regularly arrived before they 
had finished cleaning the building. On a few occasions he had 
conversations with this man but he does not recall specifically 
what they were about.

During the time that he was employed cleaning the 
campaign headquarters, he did not take any of the literature 
from the headquarters and does not recall seeing SIRHAN BISHARA 
SIRHAN at the Kennedy Headquarters.

On 7/15/68 at Los Angeles, California Fj]fi # Los Angeles 56-156
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Date _________________________

STEVE VILLAIRE, 6326 Lexington Street, furnished the 
following information:

Until the middle of June, he was employed by JOHN 
ROWLAND as a laborer with the Big Brother Cleaning Company. 
One of the Jobs which the company performed was the cleaning 
of the Kennedy Headquarters on Wilshire Boulevard in Los Angeles. 
Each morning he would go, along with JOHN ROWLAND and EDWARD 
SPELLS, to the headquarters where they would spend about two 
hours cleaning the headquarters. Generally, they left the 
headquarters before any of the volunteers for KENNEDY arrived to 
begin their day’s work. On a few occasions, he recalled seeing 
people in the headquarters, particularly at the end of May and the 
first few days of June. ' ' ’ ‘ '

During the time that he was employed cleaning the 
Kennedy Headquarters, he did not take any of the literature which , 
was available and does not recall ever seeing SIRHAN BISHARA 
SIRHAN in the headquarters.

7/15/68 ± Los Angeles, California „ Los Angeles 56-156
On_______________ at__________ z_____ _________________ File #________ _______________
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On June 25, 1968, Mrs. SPEAR (LEILA) SAYEGH, 2035 
Vista Street, Sierra Madre, was contacted in an effort to locate 
her husbandj SPEAR SAYEGH, operator of the GPS Pharmacy, Temple 
City., California, who was not at home. Mrs. SAYEGH stated 
neither she nor her husband knew SIRHAN SIRHAN, but were slightly 
acquainted with his brother, ADEL SIRHAN, who entertained by 
playing a musical instrument.

Mrs. SAYEGH stated she wished she had known SIRHAN, as 
she was sure anyone who was closely acquainted with Jordanian 
Arabs,as a group, would never have been involved in shooting a 
political figure, particularly not Senator KENNEDY. She stated 
most Arabs, both in the United States and in the Middle East, had 
a warm feeling toward the KENNEDYs, whom they believed had a 
good understanding of the situation there. Mrs. SAYEGH stated all 
the Arabs she knew were greatly distressed that an Arab was 
responsible for the death of Senator KENNEDY, and she felt SIRHAN 
had hurt the cause of Middle Eastern Arabs greatly.

Mrs. SAYEGH stated her husband headed the United States 
Organization for Medical and Educational Relief, which is the 
only tax-exempt charitable organization for the benefit of Arabs 
in the Middle East. She stated5neither she nor her husband had 
ever met SIRHAN through this organization, or otherwise.
Mrs .("SAYEGH believed the name of the man who used to head the 
Organization of Arab Students, or at least an organization 
for^Arab students, was one MUSA^SABA. She did not know him, 
or where he might be located, and knew nothing concerning the

On-------6/25/68__at Sierra Madrs, California File # Los Angeles 56-156 

- 1057 -

Date dictated-------6/26/68-------by----SA- LLOYD D^JOHNSON/llg_______________

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency, it and its contents are not to be distributed outside your agency.



FD-302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 7/9/68
Date _________________________

On July 8^ 1968, Mr. SPEAR S. SAYEGH, Registered 
Pharmacist, was contacted at his employment as owner of the 
GPS Pharmacy, 9048 Las Tunas Drive, Temple City, California. 
SAYEGH states he had never met SIRHAN SIRHAN, and knew nothing 
concerning him. He stated he was slightly acquainted with 
ADEL SIRHAN when ADEL SIRHAN entertained by playing a musical 
instrument at the Shakers Oasis Bar and the Fez Bar in 
Los Angeles. SAYEGH stated be had been president of the 
American Jordanian Society, which he formed, for two years, 
and was presently president of the United States Organization 
for Medical and Educational Needs, commonly called U. S. OMEN. 
He stated both organizations were charitable in nature, and 
had no political orientation or purpose. SAYEGH stated he was 
acquainted with most Arabs, or members of their families in 
the Los Angeles area, but was not acquainted with SIRHAN, and 
stated SIRHAN had never attended meetings of any Arab organi­
zation with which he was affiliated at any time.

SAYEGH volunteered that it was the opinion of many 
Arabs that the Zionists had induced SIRHAN to assassinate 
Senator KENNEDY in some manner. He stated he had no evidence 
for this belief, but stated many Arabs still held this idea. 
He stated he and most Arabs of his acquaintance had had a 
feeling of warmth for both President JOHN F. KENNEDY and 
Senator ROBERT KENNEDY, and would not have wished either of 
them any harm.

7/8/68
On_______________

Temple City, California Los Angeles 56-156 
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JOSEPH SHEEHAN, Professor of Psychology, University 
of California at Los Angeles (UCLA), was contacted at his 
residence 371 20th Street, Santa Monica, and he furnished 
the following information:

On the night of May 24, 1968, 'he and his wife, 
MARGARET, attended a rally for Senator ROBERT F. KENNEDY 
at the Sports Arena, Los Angeles. This rally ended around 
10:30 p.m. and SHEEHAN and his wife made their way out of 
the Arena to a position where they could get a look at 
Senator KENNEDY as he was leaving the Arena. SHEEHAN was 
waiting about a half hour for Senator KENNEDY and a large 
crowd, in excess of 200 people, had also gathered to wait 
for the Senator.

About that time SHEEHAN noticed that the man who 
had moved in front of him,was completely out of character in 
the crowd. This man appeared very intense and sinister, and 
did not participate at all in the carnival atmosphere that 
pervaded the crowd. This man appeared to SHEEHAN to be alone, 
inasmuch as he did not talk with anyone in the crowd and 
after two or three minutes he moved away and was lost by 
SHEEHAN in the crowd. However, as this man moved away, SHEEHAN 
remarked to his wife as to the sinister demeanor of this man. 
His wife agreed. SHEEHAN reiterated that he lost this individual 
in the crowd and did not see him again that evening.

Two days after the assassination of Senator KENNEDY, 
SHEEHAN saw a photograph of SIRHAN SIRHAN in the Los Angeles 
Times and he identified the photograph in the newspaper as 
being the picture of the sinister individual who had been in 
front of him outside the Los Angeles Sports Arena on May 24, 
1968. SHEEHAN showed this picture to his wife without any 
explanatory statements and she too, without prompting, identified 
the photograph of SIRHAN SIRHAN as being the picture of the 
man in front of them in the Sports Arena.

6/26/68 Santa Monica, California Los Angeles 56-156
On_______________ at_____________________ - ------------ File #__________________________
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SHEEHAN observed a photograph of SIRHAN SIRHAN 
taken by the Los Angeles Police Department on June 5, 1968, 
and he identified the person pictured as being the person 
who was in front of him in the crowd outside the Sports 
Arena on May 24, 1968.

Approximately half an hour after SHEEHAN lost 
SIRHAN SIRHAN in the crowd, Senator KENNEDY left the Sports 
Arena in the company of ROOSEVELT GRIER and RARER JOHNSON, 
and other unknown members of the KENNEDY entourage. While 
the entourage was attempting to clear a path to Senator 
KENNEDY'S awaiting automobile, which SHEEHAN observed was 
parked on Exposition Boulevard, SHEEHAN noted that a group 
of four men were concertedly attempting either^to impede 
the progress of the entourage by not giving ground before 
it, or were simply attempting to withstand the crowd in 
order to get a better view of the Senator. In any event 
the KENNEDY entourage was momentarily halted by the bottle­
neck of people before GRIER and JOHNSON moved in the direction 
of least resistance and took Senator KENNEDY to the awaiting 
automobile. SHEEHAN could not recall the four men other than 
that they all appeared to be white Americans and to be well 
dressed. SHEEHAN did not see SIRHAN SIRHAN in the company 
of these men, nor does SHEEHAN have any reason to associate 
SIRHAN SIRHAN with these men.

SHEEHAN commented that he did not know any person 
in the crowd outside the Sports Arena on the night of May 24, 
1968, other than his wife.

SHEEHAN concluded that on the night of June 4, 19^8, 
he and his wife were at the Ambassador Hotel arriving there 
about 8:30 p.m. They spent the entire evening in the Grand 
Ballroom, leaving about 11:30 p.m., and he did not see SIRHAN 
SIRHAN or Senator KENNEDY that night.
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Mrs. MARGARET SHEEHAN, 371 20th Street, Santa 
Monica, furnished the following information:

On the night of May 24, 1968, she and her husband, 
JOSEPH SHEEHAN, attended a rally for Senator ROBERT F. KENNEDY 
at the Los Angeles Sports Arena. After this rally concluded, 
she and her husband went outside the Arena in hopes of seeing 
Senator KENNEDY as he left the Arena. She and her husband 
had been waiting in a crowd of over 200 people for approximately 
20 to 30 minutes, when her husband commented to her that the 
man, who had been standing in front of him and who was now 
making his way off into the crowd, appeared to be extremely 
sinister. Mrs. SHEEHAN observed this man, agreed with her 
husband, and watched this sinister looking individual as he 
moved through- the crowd in the direction of the automobile 
that was awaiting the departure of Senator KENNEDY. She 
observed this man only momentarily before losing him in the 
crowd, and she did not see him again that evening.

Two days after the assassination of Senator KENNEDY, 
her husband showed her a picture of SIRHAN SIRHAN and she 
identified the picture as being that of the sinister looking 
individual they had observed in the Sports Arena crowd on 
May 24, 1968.

Mrs. SHEEHAN observed a photograph of SIRHAN SIRHAN 
taken by the Los Angeles Police Department on June 5< 19^8, 
and she identified the person pictured as being the person who 
was in front of her and her husband in the crowd outside the 
Sports Arena on May 24, 1968.

Mrs. SHEEHAN concluded that on the night of June 4, 
1968, she and her husband were at the Ambassador Hotel, arriv­
ing there about 8:30 p.m. Ihey spent the entire evening' in 
the Grand Ballroom, leaving about 11:30 p.m., and she did not 
see SIRHAN SIRHAN or Senator KENNEDY that night.

6/26/68 Santa Monica, California Los Angeles 56" 15$
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She could not provide any other pertinent infor­
mation regarding SIRHAN SIRHAN or the activities of SIRHAN 
SIRHAN.
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JAMES SHORTRIDGE, 10404 8th Place, Inglewood, Cali­
fornia, furnished the following information:

He manages the Shell Service Station at 2600 West 
6th Street, Los Angeles. A man closely resembling SIRHAN 
SIRHAN was a regular customer of his from about February to 
June, 1968, and this man has not been in the station since 
the assassination of ROBERT KENNEDY. The man usually had two 
other men with him. He would not recognize the two men if he 
were to see them again, and all he can remember about them is 
that they were dark haired, had small builds, and looked like 
they were of the same race as the man who resembled SIRHAN.

The man who resembled SIRHAN drove a 1956 two tone 
De Soto, with a red or blue top and a light body, and with 
California license plates. The man always made cash purchases 
of $1.00.

SHORTRIDGE was shown a photograph of SIRHAN SIRHAN 
and he stated that the man who came into his station closely 
resembled SIRHAN, but he could not say with any certainty 
whether it was SIRHAN. SHORTRIDGE had no other information.

7/3/68 at Los Angeles, California Fi1p # Los Angeles 56-156
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INVESTIGATION REGARDING 
'SIRHAN SALIM SIRHAN, 
DETROIT, MICHIGAN:

On June 7, 1963, SIRHAN SALIM SIRHAN, home address 
2505 Green, Detroit, employed as a computer technician, Bryant 
Computer Products, Division of Excello Corporation, 850 Ladd 
Road, Walled Lake, Michigan, was interviewed at his residence 
by SA(A) DAVID C. N3SBITT and SA(A) VERNON G. WALTERS., He 
advised that he was born June 15, 1934 at Palestine, Jordan, 
and that he came to the United States with his parents on 
October 25, 1948. He advised the point of entry was New 
York, New York, and they came directly to Detroit. He advised 
that his father, SALIM SALEM'SIRHAN, age 68, came to the United 
States in 1920 and was naturalized in 1927 and, therefore, he, 
SIRHAN, was born an American citizen. He advised that his 
mo.ther is MIRIAM (MARY) KHADER, age 68, and he identified all 
relatives residing in the United States as follows:

BROTHERS:

SALEM (SAM) SIRHAN, residence Hazel Park, Michigan
TEWFIC (TOM) SIRHAN, residence Dearborn Heights, Michigan 
SAMI SIRHAN, 4045 Porter, Detroit, Michigan

ALICE SIRHAN BATAYEH, 2100 McKinstry, Detroit, Michigan 
(Husband, JOE BATAYEH)

FIRST COUSINS:

AWAD(HOWARD) SIRHAN, 17325 Springer, Detroit
FAHIM (FRED) SIRHAN, Romulus, Michigan
KAREEM (SAM) SIRHAN, Vinewood Street, Detroit
GHALIB (PETE) SIRHAN, West Dearborn, Michigan
ADEL (EDDIE)SIRHAN, 1500 Hubbard
ABED (ALBERT) SIRHAN, Goshen, Indiana
NASRA SIRHAN (Married to SAMI), 4045 porter, Detroit
NORMA SIRHAN, 17325 Springer, Detroit

SIRI-LAN advised that his parents, SzALIM and MARY 
SIRHAN, reside at 1211 Hubbard, Detroit. He also advised that 
the parents of his first cousins still reside in Taybeh, 
Jordan.

!%k



DE 62-4177
DCN/slo - 2

SIRHAN furnished a history of his education, military 
service and employment; however, some background information was 
obtained by SA(A) NESBITT on June 14, 1968, and is set forth 
as follows:

EDUCATION

Holy Redeemer, Detroit

Holy Redeemer

University of Detroit 
Detroit Institute of

Technology

Electronics Institute 
of Technology

Studied English one 
year, 1948 - June,1949 
Attended high school, 
September, 1949 - 
June, 1953 
1953 - 1954

September, 1957 -
June, 1959

December, 1959 -
July, 1862

MILITARY SERVICE

United States Army

Rank
Army Serial Number

August, 1954 -
July, 1957
SP/5 
16470219

SIRI-IAN advised on June 14, 1968 that while in the 
United States Army, he served in Germany, and in May, 1957 
he received four or five weeks leave, during which time he 
went to Taybeh, Jordan, and married NELLIE KUADER on May 
27, 1957 and brought her to the United States. They now 
have four children through this marriage. He pointed out 
this has been his only return to Jordan since coming to 
the United States in 1948. SIRJIAN said that although he 
was born an American citizen, he neve^he^ss obtained a 
Certificate of Citizenship number ^^HHdated April 
11, 1961 at Detroit.

The following is a continuation of background 
information obtained from SIRHAN on June 7, 1968:
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EMPLOYMENT

Boeing Aircraft Corporation July to September, 
1962 at Seattle,
Washington

Boeing Aircraft October, 1962 - May, 
1963 at Rapid City, 
South Dakota

Boeing Aircraft June, 1963 to October, 
1963 at Minot, North 
Dakota.

Boeing Aircraft November, 1963 to
February, 1964 at 
Sedelia, Missouri 
(SIRHAN advised he 
worked on the Minuteman
Missile Project v/hile 
employed with Boeing 
and was laid off in 
February, 1964 at 
Sedelia and he re­
turned to Detroit).

Chrysler Corporation March, 1964 to July, 
1965 at Detroit

Bryant Computer Division, 
Excello Corporation August, 1965 to the 

present, at Walled
Lake, as a computer 
technician

SIRHAN denied knowing or being related to SIRHAN 
BISHARA SIRHAN, who is involved in the assassination of 
Senator KENNEDY.

On June 14, 1963, ERNEST RIECKHOFF, Employment Officer, 
Bryant Computer Products, Division of Excello Corporation, 850 
Ladd Road, Walled Lake, advised SA(A) NESBITT that SIRHAN S. 
SIRHAN has been employed as a computer technician since August 
17, 1965. Mr. RIECKHOFF advised that SIRHAN is considered to 
be an extremely capable and dependable employee. He said 
SIRHAN’s employment application shows his date of birth as 
June 15, 1934 and his parents as SALIM and MA-RY SIRHAN, 1211 
Hubbard Street, Detroit.
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On June 7, 1968 SALIM SALEH SIRHAN, father of.SIRHAN 
SALIM SIRHAN, 1211 Hubbard, Detroit, furnished information to 
SA(A) DAVID C. NESBITT and SA(A) VERNON G. WALTERS that he had 
seen a picture of SIRHAN BISH.ARA SIRHAN’s fa'ther on television 
being interviewed in Jordan and that he knew this person as 
BISHARA SALAMEH KHATTAS (phonetic). lie said he was not personally 
acquainted with KHATTAS and furthermore, did not know the where­
abouts of his wife, whose name he believed to be MARY, or his 
children. He said he recognized him because he is from the same 
village, Taybeh, Jordan, and that he saw KHATTAS on one occasion 
when he last visited Taybeh about four years ago. Mr. SIRHAN 
said he has never known KHATTAS to use the name SIRHAN but it is 
possible that if he visited the United States he changed his last 
name to SIRHAN. Mr. SIRHAN, who has difficulty understanding 
English, said he was born February 10, 1300 in Palestine, Jordan, 
came to the United States in 1920, and became a naturalized 
citizen in about 1928.

On June 14, 1968 ALICE BATAYEH, daughter of SALIM 
SALEM SIRHAN, 2100 Me Kinstry, Detroit, furnished a complete 
itinerary of travel to Jordan from 1955 to the present time of the 
SIRHAN family residing in Detroit and Goshen, Indiana, which 
visits were made for the purpose of visiting relatives in Taybeh, 
Jordan:

Name Address Time of Visit Length of Visit

KAREEM (SAM)
SIRHAN

ABED (ALBERT)
SIRHAN

INAii SIRHAN 
(wife of
ALBERT)

ELLEN SIRHAN 
(wife of SAM)

1076 Vinewood
De troit

Summer, 1966 5 weeks

Goshen, Indiana 1959 2 months
(In U.S. Navy at 
time)

Goshen, Indiana Late 19’65 
through early 
1966

6 months

1076 Vinewood 1962 - 1963 g months
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Name Address Time of Visit Length of
Visit____

NORMA SIRHAN 
(single)

Resides with Summer, 1966 10 weeks
AWAD SIRHAN
17325 Springer
Detroit

MARY SIRHAN 
(wife of FAHIM
FRED SIRHAN)

Romulus, Michigan Summer, 1966 10 weeks
(She accompanied 
NORMA SIRHAN on 
this trip)

GHALIB SIRHAN West Dearborn. 1957 - 1958 6-7 months
Michigan

ADEL (EDDIE) 
SIRHAN

1500 Hubbard 1958 2 months
Detroit

SIRHAN SALIM 
SIRHAN

2505 Green May, 1957 4 weeks
Detroit

ALICE and JOE 
BATAYEH <

2100 Me Kinstry June or July, 
Detroit 1962 through

September, 
1962

During the time the above information was being 
furnished by ALICE BATAYEH, her husband JOE brought to the 
residence her father, SALIM SALEM SIRHAN, who had in his 
possession his passports concerning his last visit to Jordan 
and his Certificate of Naturalization. It was determined 
through ALICE BATAYEH and SALIM SALEM SIRHAN that Passport- 
2200791 .was issued co SALIM SALEM SIRHAN on Hay 26, 1960 and 
was valid through May 31, 1965. The passport discloses that 
SALIH SALEM SIRHAN visited Jordan on this passport from 
June 15, 1960 to November, 1960. He returned to Taybeh, Jordan 
on this passport September 16, 1964 and was in Jordan when the 
passport expired. As a result, he obtained a second Passport 
Number 3-132942 on May 4, 1965 in Jerusalem and he returned to 
the United States on this passport August 20, 1966.
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Mr. SIREAN displayed his Certificate ©^Naturalization 
vjhich is dated April 21, 1926 and bears number The
certificate was issued in Pittsburgh, Pennsylvania.

It should be noted that SALIM SALEM SIREAN was inter­
viewed on June 13, 1968 in connection with his travels to Jordan 
but because of his difficulty in understanding English, he became 
confused and furnished information that he had visited Jordan 
from 1962 through 1964. He subsequently contacted his daughter, 
ALICE BATAYEH, and explained to her that he had been confused 
and as a result had furnished the wrong information.

On June 14, 1968 the correct information was obtained 
through ALICE BATAYEH and Mr. SIREAN's passports concerning his 
travels to Jordan since 1955 as set forth above*
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JOHN A. SWEDE was interviewed at the Los Angeles 
office of the FBI. Mr. SWEDE said he and his wife, 
CONRADINA MARIE FABREY DE JONGE SWEDE, were on a honeymoon 
during the month of May and part of the month of June 1968. 
He said during this honeymoon, he and his wife visited 
Europe and countries in the Middle East and Southwest'Asia. 
On Friday, May 17^ 1968, they were on an Iraqi Airline' 
flight from Cairo to Tehran. They landed in Baghdad at 
about 5:00 p.m., and they missed the connecting flight 
from Baghdad to Tehran. The Iraqi Airline made arrangements 
for he and his wife to spend the night at the Ambassador 
Hotel in Baghdad. He said he and his wife checked in at 
the hotel shortly after they found out that they had missed 
the connecting flight. At the hotel they went directly to 
cheir room where they stayed for about an hour. He said 
they made inquiry regarding a place to eat and found out 
that the hotel had a dining room.

Mr. SWEDE said that he and his wife arrived at 
the dining room in the hotel at about 7:10 p.m. He described 
the dining room as being one flight above the ground floor, 
and the only dining room located in the hotel. He said 
that he and his wife were the only persons in the room at 
the time that they arrived. He estimated that the dining 
room had about 35 to 40 dining tables. After they were 
seated at a table, a waiter came up and said, "You have 
heard KENNEDY has been shot." Mr. SWEDE said he assumed 
the waiter was referring to JOHN F. KENNEDY and said the 
name JOHN F. KENNEDY. The waiter said, "Oh no, his brother 
ROBERT." Mr. SWEDE said he was surprised to hear this and 
answered, "Shot?" The waiter said, "Yes, with a gun ....  
how else, in the head."

Mr. SWEDE said the waiter spoke in broken English, 
and throughout his conversation he had a flaw in the use of 
verb tenses. He said when the waiter said, "KENNEDY is 
been shot," he assumed that it had alr-eady happened. He

7/2/68 Los Angeles, California Los Angeles 56-156

On-------------------------- at File #
SA JOHN F. MORRISON/eb ” 107° ~ 7/8/68

---------------------------------------------------------------------------------------- Date dictated-------------------------------------
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency, it and its contents are not to be distributed outside your agency.



2
LA 56-156

said he asked the waiter how he knew this, and the waiter 
answered with the words to the effect "....  I hear, I hear
on Arabic radio." Mr. SWEDE asked the waiter if the news 
would be in the newspaper, and the waiter answered with the 
words to the effect "....  You can’t read about it. On the
radio. Just today I find out." Mr. SWEDE said this 
conversation took place just before the serving of the main 
meal. During the time he served the main meal, the waiter 
got off of the subject. The waiter asked personal questions 
such as what he and his wife were doing in Baghdad and where 
they were going.

Mr. SWEDE said he was successful in turning the 
conversation back to the shooting of Senator KENNEDY, but 
he was unable to get any further comment from the waiter 
other than what he had already said. He said the waiter 
left them pretty much alone while they were 
eating. After their dinner and while the waiter was serving 
coffee, he said the problem with the world’ is the "Jew." 
The waiter said that the United States is dominated and 
motivated by Zionists. He mentioned that all the candidates 
are "pro Israel." Mr. SWEDE said the waiter was not specific 
regarding names when he made this comment. He said he 
recalled asking the waiter if the news about KENNEDY would 
be on the radio that night, and the waiter said, "You will 
hear nothing."

Mr. SWEDE described the waiter as being of either 
Arabic or Iraqi descent, about 50 to 55 years of age, with 
skin of medium color. He was of stout build and had black 
hair and mustache with gray fleck. He said that there was 
one other couple seated in the dining room at the time they 
had dinner, and this couple came to the dining room while 
he and his wife were in the process of consuming their meal.

Mr. SWEDE said that he and his wife were concerned 
and slightly disturbed over the fact that the waiter had 
told them that ROBERT KENNEDY had been shot. After dinner 
they went to the main square inBaghdad to find a newspaper 
that would have this news. They were unable to locate a 
newspaper containing this news. He said they 
listened to the radio that night for news about ROBERT 
KENNEDY, and they heard none. He said 'they left
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Baghdad during Saturday morning. May 18, 1968. They flew 
to Tehran. During that day they made inquiry concerning 
the news that the waiter had told them on the previous 
evening. He said he and his wife were unable to verify 
the information given by the waiter. He said that they 
figured that the news that the waiter gave them was nothing 
but a rumor, and they thought nothing more of it.

He said during the afternoon of June 6, 1968^
they happened to be in Mersing, Malaysia, visiting
a Peace Corps friend of theirs. Her last name is DAFFNEY. 
DAFFNEY told them that she had just heard that ROBERT KENNEDY 
had been shot in Los Angeles. He said he, his wife and 
DAFFNEY listened to the radio that evening, and they had 
heard that KENNEDY died. Mr. SWEDE said that
they were stunned, and they thought back to Friday evening, 
May 17, 1968, and the information the waiter had given them 
in Baghdad..

Mr. SWEDE said he was disturbed by the news he
had received from the waiter and thought it extremely odd 
that the waiter had told him about KENNEDY being shot about 
three weeks before he actually was shot. He said he notified 
Mr. COFFEY) Information Officer at the American Embassy in 
Singapore regarding this story.

Mr. SWEDE said he has no idea why the waiter made
the previously described comments regarding ROBERT KENNEDY. 
He said that while they were on the Honeymoon, 
no other individuals made such comments regarding him.

He said they returned to the United
States from their honeymoon on June 20, 1968, and they 
currently reside at 1631 Camden Avenue, Los Angeles. He 
added his wife, CONRADINA, has no other information to furnish 
other than what he has given above.
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JAMSHID TADJIKI., 1841 North New Hampshire Avenue, 
Apartment 9, Hollywood., was contacted at his residence and 
furnished the following information:

He came to the United States from Iran as an exchange 
student approximately three years ago and attended Los Angeles 
City College until 1967, when he went to work at the United 
■ States National Bank in Highland Park, California, where he 
is presently employed.

In March of 1968, he volunteered to assist Senator 
ROBERT F. KENNEDY in his campaign for the Presidency. While 
working as a volunteer for KENNEDY, he attended a speech by 
Senator KENNEDY at the Temple Isaiah, 10345 West Pico Boulevard, 
Los Angeles. He further stated that on at least two occasions 
he telephone! LENA SMITH, a Young Professional for KENNEDY 
worker, and asked her for dates. He also stated that he knew 
KAREN GANLEY and had called her and asked her for dates.

TADJIKI stated that he does not know any Jordanians 
and said that he has never seen SIRHAN BISHARA SIRHAN. He 
examined the photograph of SIRHAN and stated he has never 
seen him other than seeing his photographs shown in the 
newspapers.

6/25/68 Hollywood, California Los Angeles 5^-15^
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JAffiS Eo TOLAN4 Associate Attorneys law firm of 
01wines Connelly Chase,? OEDonnell and Weyher5 17th floor, 
299 Park Avenue New York5 New York (telephones 212 688-04 00). 
advised that he was closely associated with Senator Robert 
F« Kennedy in the capacity of an advance campaign manager 
since May 15s 19®, TOLAN traveled with Senator Kennedy 
and with few exceptions attended all meetings and functions 
with the Senator® However^ when Senator Kennedy left 
San Francisco for Los Angeles on i^ie 3$ 1968$ TOLAN remained 
in San Francisco and was not present in Los Angeles at the 
time of the assassination®

TOLAN advised that as a matter of policy the 
routes to be taken by Senator Kennedy in fulfilling their 
itinerary were usually planned by Bill Barry and Fred Dutton® 
As a rule Senator Kennedy would adhere to the itinerary 
planned® TOLAN stated that he has learned that the route 
selected for Senator Kennedy to take when he was assassinated 
was determined only five minutes before it was used and it 
was selected because it was the easiest route to take®

TOLAN stated that in view of the fact he was not 
at the scene of the assassination., he has no first hand 
knowledge of the events that occurred there®

io? ^

on 6/14/68 nt New York. New York f.i^ NY 44-1640__________

hy SA LOY L, AENOLD, JR0/pr Date 6/14/68
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On Jane 12, 1968, an individual identifying 
himself as NORMAN ®XI1R> residence 963 Lexington Avenue, 
New York, new York, telephone number ID 4-3250, called the 
New York Office of the Federal Bureau of - Investigation, and 
Stated that he is a free-lance playwright and also that he 
is free lance in advertising. He stated that he was a 
classmate of Senator ROBERT KENNEDY at Harvard in 1948; 
that he had gone to California on a voluntary basis to help 
with the KENNEDY campaign a few days prior to Senator 
KENNEDY'S assassination; and that he was in the Ambassador 
Hotel on the night of the assassination.

WEXLER stated that there was no security at the
Ambassador Hotel and,that when the police came in, they acted 
as though they were "morons”. WEXLER stated that he was in a 
room near the shooting and that he did not see the shooting nor 
hear the shots. WEXLER went on to state that he had the theory
that SIBHAN STREAK v?as a member of Communist international.

, 1075
(telephonically)

on___6/12/68 ot_____ New York-, New York_____ fi 1 e* NY 44-1640

by------------SAUIHANCISLJ^-^^_____________________ Date dictated 6/12/68
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Hand printing and handwriting samples were obtained 
from each of the brothers of SIRHAN B. SIRHAN by SA JOSEPH DOYLE 
POWELL and SA ALBERT A. HUSTEDT on June 10, 1968.

These samples were forwarded to the FBI Laboratory to 
be compared with the questioned writings obtained in this case.

RESULTS OF FBI
LABORATORY EXAMINATION

- 1077 -



7-la (Rev. 4-17-67) REPOT 
of the

FEDERAL BUREAU OF MSTOATiON 
WASwoor^ a c. 2@sss

To: June 19» 1068
Mr* Lvclls J* Younger*
District Attorney 
GOO Hall of Justice 
Los Angolcst California

Registered Ataail

SO 03/2

This examination has been made with thfe understanding that the evidence is connected with an official
investigation of a criminal matter and that the Laboratory report will be used for official purposes only, related
to the investigation or a subsequent criminal prosecution. 
Laboratory report in connection with a civil proceeding.

Rc: Assassination of
Senator Robert F» Kennedy

Examination requested by:

Reference:

Examination requested:

FBI{ Los Angelo

Letter 6/11/68

Document

Authorization cannot be granted for the use of the

Specimens*
received 6/13/68 frosij FBI, Los Angeles

Four P&oadcnas California^ Police Department handwritin? 
epee linen cards for the folloving persons:

2/- FBI? Los Angeles (SG456) Enclosures OO

SPECIMEN NAHE

KL0 ADEL BISHARA SIRHAH

Kll SAIDALLAH B» SIREAN

KI 2 SHARIF B< SKi^N

K13 MUNIR BISEARA SIRUAK

Page 1 (continued on next page)
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Result of examination: . *,

The .conclusion was reached that the majority 
of the questioned writings on pages fifteen and forty~- 
seven of notebook 01 were hot written by CAJDALLAH L‘» SIRHAN, 
Kllj by SHARIF B. SIRHAN, KI2; or hy MUNIR BISHARA SIRHAN, 
K13, While the- writings on Kll through K13 are too limited 
and not sufficiently com’arable for adequate comparitcn with 
other questioned writings on the specimens submitted pre­
viously in thia case, mny differences; in handwriting charac­
teristics were founds x

Due to the llr.ited nature of the waiting on K10 
and due to a lack of comparable handwriting, the writing of 
ADL'L BISHARA STREAK, K10t could not tc iidcquatcly compared 
with the questioned writings, Serac differences ware found 
in the writing on KIC and the questioned writings.

Specimens K10 through K13 are being returned to 
FBI, Log Angeles*. These specimens have been photographed.

Page 2
D-C80G1306S /
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LA 56-156 
SCM/sro

On June 7, 1968, a "residence statement" bearing 
hand printing and handwritten signature believed to be that 
executed by SIRHAN B. SIRHAN, dated July 7> 1964, was furnished 
the Los Angeles Office of the FBI by Dr. IRVIN G. LEWIS, 
Administrative Dean for Students, Personal Service, Pasadena 
City College. Dr. LEWIS explained that each student is 
required to execute a residence statement card to prove his 
residence and obviate payment of tuition.

The card was forwarded to the FBI Laboratory for 
appropriate handwriting and hand printing examination.

RESULTS OF FBI 
LABORATORY EXAMINATION
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FEDERAL BUREAU OF LWSWJm 
IW^^TG?!, ELC. 2©535

Mr, Evelle J. Younger June 12, 1968
District Attorney REGISTERED AIRMAIL
600 Hall of .Justice
Los Angeles, California 90012

This examination has been made with the understanding that the evidence Is connected with an official
Investigation of a criminal matter and that the Laboratory report will be used for official purposes only, related 
to the Investigation or a subsequent criminal prosecution. Authorisation cannot be granted for the use of the
Laboratory report In connection with a civil proceeding.

Re. Assassination of
Senator Robert F* Kennedy

Examination requested by: FBI, Los Angeles

FBI FILE NO. 62-587
lab.no. D-680610095 AT

Reference; Letter 6/7/68

Examlnatfon requested. Document

specimens:received 6/10/68, from FBI, Los Angeles

. KI Pasadena City College Residence Statement bearing 
; purported handwriting of SIRHAN Bo SIRHAN

Result of examination:

The writing on KI is too limited and not sufficiently 
comparable with the questioned writing on the specimens submitted 
previously for adequate examination* Therefore, it could not be 
determined whether the writer of KI wrote any of the questioned 
specimens 0

KI is being returned to FBI, Los Angelesc This specimen 
has been photographed,,

42^- FBI, Los Angeles Enclosure

(56-156)

rsi
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LA 56-156 
SCM/RB

Two senior high school program cards in the name of 
SIRHAN SIRHAN dated. January 2% 19^2 and September 11, 1961, 
bearing the signature of Mrs. MARY SIRHAN, were obtained from 
Mrs. JEAN 0. MORE, John Muir High School Pasadena, California, 
City Schools.

The San Francisco Office of the FBI obtained an 
application for Rosicrucian membership bearing the purported 
handwriting and handprinting of SIRHAN SIRHAN.

The San Francisco Office also obtained a pamphlet 
entitled, " Who and What Are the Rosicrucians. The Facts 
At Your Fingertips."

The Crocker-Citizens National Bank, Pasadena, 
California, made available cashiers check number 17^ 775j 
drawn on the Crocker-Citizens National Bank, Los Angeles, 
California, dated April 12, 1968, payable to SIRHAN SIRHAN 
in the amount of $1,705-00 and endorsed in the name of the 
payee.

This check was the result of SIRHAN cashing the 
check in the same amount received from the Argonaut Insurance 
Company as a settlement for injuries sustained by SIRHAN.

It is noted that the information relating to the 
cashiers check above was furnished on a confidential basis 
and is not to be made pufelic without the issuance of a 
subpoena duces tecum directed to the Vice-President, Crocker- 
Citizens National Bank, Pasadena, California.

The above documents were forwarded to the FBI 
Laboratory for appropriate examinations.

RESULTS OF FBI LABORATORY EXAMINATION
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....» 7-la (Rev. 4-17-67) WOT 
of ih

jJil.. LABORATORY ___ ll_

■ ®m ^ou op mvmow 
TO^^i^; 0.- C. g®53§

to: r^. Tvello J. Youn^or June 20^.863
bistre lot Attorney ’ ’ ■

• GOO I'fsll of '.Tui?/cce BEGISTAL'D'AIJ’KAIL
Los Angeles. Cals i.'.ii'ma 90012'

This examination has been made with the understanding*that the evidence Is connected with an official
investigation of a criminal matter and that the Laboratory report will be used for official purposes only, rotated 
to the investigation or a subsequent criminal prosecution. Authorization cannot be granted for the use of the
Laboratory report In connection with a civil proceeding.

Re: All on of 
^t F

CY

vri
Examination requested by: ^ '■ an xr&DCiSCT*

Reference:

F?L
Utt

o?

YOUR NO. .
. FBI FILE NO. 

LAB. NO.-

John Edgar Hoover,

C- 9

MS3S17Q!:

Director

AT .

Examination requested: l/UCUi.i^H’t ■

specimen.: received WlVGO, from FBI, San .Francesco '

K14 Application for ''.Qskruc.v^ flGKbGr&hip bearing purported
; handwriting &nd hand printing of SIKnAh^SIKiAH ' •

ALSO CUl’KIHED; Far^hlat entitled-."Who p'nd 'v^at are The . : . . ?.
Uaicrucians Peets-.at your Finger ilps”-.;! ■

Spedron received 6/15/G8-; from FBI; Lob‘.Ansel©# •

K15 Two prop,ran; cards, Pasadena City Schools, Pasad«nat Caluornh 
bearing signatureg 'iins/ Mary .S’^an'’

Page 1 (contihGad on next pa*,e>

2 - Fi.-X, San Franci-sco (^—S’iSl) “ Enclosure ,/ ■
- Ed, Loa Angelas. (5JP«-15S) - lhcIoouks V^

MAIL ROOmEZJ TELETYPE IIH1T I" 1
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FEDERAL l»W OF WBIOTIM
WASHINGTON, D. C. g@'S3S

To:

Hr* Lvelle J. Younger June 17, 1988
District Attorney ■ • . Registered Airmail
600 Kall of Justice
Los Angeles, California 30012

This examination has been made with the understanding that the evidence Is connected with an official 
investigation of a criminal matter and that the Laboratory report will be used for official purposes only, related 
to the investigation or a subsequent criminal prosecution. Authorization cannot be granted for the use of the

FBI FILE NO.
LAB.NO. 02-567

D-6S05H0W
Examination requested by:

FH} Los Angeles and
Reference: lol; OcU) I'rv.HC J.oCV

Letters 6/7/63 and G/10/G8

D-6336120S3
D-G3UG12066

AT
AT

Examination requested:

Document
Specimens:

received G/ll/E 8,, from Hi I, Los Angles

K2 Application for License, California Horse Racing Board;, £1036, 
dated 1/1/88, signed :‘3irhan Birnan'’

K3 1985 Alien Address Report dated 1/25/66, and 1988 Alien 
Address Report dated 1/15/88, signed ’’Sirhan Sirhan'5

11;

l

KS

\1?G8 /Mien Address Report dated 1/22/6$, signed ‘’Saidellali B. 
Sirhan'1

1968 Alien Address Report dated 1/15/G8, signed ’'Mary Sirhan '

1963 Alien /Address Report dated 1/15/68, signed ’’Adel. Sirhcuf’

£jp - FBI, Los Angelas C56-15G) enclosure:; (7)/ ’ 
2 - lei, San Francisco (62-56 31) Enclosure / i

108$ ontinued on m!



K7 15&i< Alien Addruss Retort deted 1/15/62? signed '!Huh1f B. Sirhan

echea received fro-* FBI, Los Ajigelea, 5/12/68

K8 Information .Clank* Pasadena City Schools, Pasadena, 
California, dated 10/28/5?. bearing purported handwriting 
and hand printing of SIRHAIJ BTSf^XA Sit;;Ah

'CclxeR .received fres F£I, San Francisco, b/12/vS

KS Argonaut Insurance Company chock #252013 dated U/S/68, in 
ths -iK>unt of $1,705-00, payable to Sirhan Sirhan, and endorsed 

nfis^ of payee

Fwidt of examination:

Duo to differences in tks of writing and due to the 
limited amount of available writin? of Sirhan Sisbars Sir-han, 
ji deficits conclusion was not rscchsd whether Sirb^n Sishsra Sirhan 
wrote any of ths questioned tirxUi^ on specimens submitted 
previously in this jitter. Due to the limited amount of writing 
available fop exeminaticn. a definite conclusion was not reached 
whether the writers of K^ through K7 wrote any of the questioned 
writing on the specbaeua subnit tad previously.

Specimens K2 through KB are being returned to EDI..
Los Angelos. SpceteR KB is feeing returned to F3X, San Francisco. 
These jysci^aii have b&n photographed.
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Speciucn received C/H/G3, from FBI, Los AjieoIso

K16 Cashiers Chad; h74?75, draw oivCrccker-CitiK&’iS Rational 
Bank, Lee An£«xe8j California, dated’U/12/CS, payable 
to "SIRRAH SIKiWii” in amount of *$1,705.03, end endorsed 
in nose of payee

Foeiilt of examination: . .

The conclusion was reached that SXRiiA’i BISiiABA SIRHAK> 
whose writings and whose purported writings appear on opecir^rts • 
XI through K$, KS, Kf), Kl’il and X1G, wrote the hand printed 
address in the lower portion of pu£e ©no of QI; the hand printed 
address and nae.es ’'SIRHAN SIRHAN'* in the upper portion of pago 
32 of specimen QI5 end the English writing- on the front of 
specimen Q5--F,

The available writing, of SIFJiAfi &ISHARA BIM is too 
limited and not sufficiently coraparable with .the remaitting . 
queaticned handwriting on the brped~LGn3 previously submitted in 
this flatten?, for the purpose of determining vhsther 5IEEAN MSHAHA 
'SIRHAN wrote any of the. regaining questioned handwriting* . 
Sicdlarities in handwriting characteristics were found xn the 
writings of 'SIPEAK 3ISNAEA SIRHANt9nd a nwbep.of.tiw regaining 
questioned writings, including-eprtain questioned/.writings on 
pagtts 20, 3S, 39, 47/51, and S3 of-specimen QI; pages 123 and 
12’f of spacinon Q3, and the writing on Q'h

Tha dig-natures appearing on Ki5 are too limited to ■ 
permit adequate, comparison of these signatures with.the questioned 
.writings.

Specimen-Klh is being returned to FBI, San Francisco*. 
Specimens KIS and KIS-are being,returned to I’BT, ,.Lds Angels?*. 
These syaelw.na have* been photographed;.' Ths M!^«t' deseribed 
as 4MS0 SUH^ITTjiD11 is being • retained. ■ ■•' .. ’ . ..---;-_•...-

VW



1
LA 56-156
SCM/jmb

Investigation in this matter developed information 
that SIRHAN SIRHAN executed an application for employment 
with the Burroughs Corporation; Pasadena> California.

RICHARD LUCIEN., Burroughs Corporation; made available 
an application for employment executed by SIRHAN B. SIRHAN 
dated November 7; 196?; at the Burroughs Corporation; Pasadena; 
California; which was sent to the FBI Laboratory for 
examination in connection with the handprinting and signature 
of SIRHAN SIRHAN thereon on June 18; i960.

RESULTS OF FBI 
LABORATORY EXAMINATION
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FEWM. BUREAU ©F mVESIMTI©^ 
WASiWM, 0. 0. 2@O5

To:Kp. Evalle J. Younger 
District Attorney 
600 Hall of Justice 
Log Angeles s California 80012

Juns 24, 1968

REGISTERED AimiL

This examination has been made with the understanding that the evidence is connected with an official
investigation of a criminal matter and that the Laboratory report will be used for official purposes only, related 
to the Investigation or a subsequent criminal prosecution. Authorization cannot be granted for the use of the
Laboratory report in connection with a civil proceeding.

^'Assassination of
Senator Robert F. Kennedy

lab.no. D-680G20061 AT

Examination requested by: FBI , LOS AngOl^S

Reference; Letter dated 6/18/68

Examination requested: DOCUPlOnl;

specimens-received 6/20/68, froa FBI, Los Angeles

Ki8 Burroughs Corporation Employment Application dated 
11/7/57, bearing handprinting and signature "Sirhan Sirhan*'

Result of examination:

In addition to the conclusions reported previously in 
this matter, the conclusion was reached that the hand printed 
name and hand printed address of SIRHAN SIRHAN in the lower 
portion of,page M of specimen QI were ’written by SIRHAN BISL'ARA SIRHA? 
whose waitings and whose purported writings appeal' on specimens 
KI through K3? K8, K9 „ m, K16 and K18.

Fags 1 (continued on next page)

2)- F3I, Los Angeles €56-156} Enclosure
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The writing on KI8 is not sufficiently comparable 
with the remaining unidentified questioned writing on the 
specimens submitted previously in this matter for the purpose 
of dcteraining whether SIRHAN BISHARA SIRHAN wrote any of the 
remaining unidentified questioned writing.

Specimen K18 is being returned to FBI, Los Angeles. 
This specimen has been photographed.

Page 2 
D-680620061 AT
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